

FULL TIME EDUCATOR POSITION
GARDERIE LES AMIS DU QUARTIER

5010 Samson Blvd.
Laval, Québec

H7W-2J1
TEL: 450-681-1113 FAX: 450-681-4574
EMAIL: garderieamisduquartier@bellnet.ca

DESCRIPTION
· An early childhood Educator must be able to develop schedules and enforce routines.  ECE must also maintain a safe and comfortable environment, through clear, positive and encouraging words to help children feel confident

· Be able to provide age-appropriate lesson plans and activities to help develop children`s language, motor and social skills
· An Early Child Educator must be dynamic, stimulating and loves to use a variety of materials and resources for children to explore,  both in learning and in imagination.
· Interested to work with different age groups (18 mths – 4 yrs old)
· Follow daily routine
· Do Evaluations two times a year

· Team Player
· Participate in all daycare activities

JOB REQUIREMENTS
Early Childhood Education – A.E.C. + 3 years Experience;
And / or D.E.C.

Position available: As soon as possible

CONTACT


Maria Romano (Director)

450-681-1113


POSTE ÉDUCATRICE À TEMPS PLEIN
GARDERIE LES AMIS DU QUARTIER

5010 Samson Blvd.

Laval, Québec

H7W-2J1

TEL: 450-681-1113 FAX: 450-681-4574

ADRESSE COURRIEL: garderieamisduquartier@bellnet.ca
DESCRIPTION 

· L’Éducatrice doit être capable de suivre des plans et mettre en vigueur une routine quotidienne.   L`éducatrice  doit également maintenir un environnement positif  pour encourager et aider les enfants à développer leur confiance.

· L`éducatrice doit planifier des  activités selon le programme éducative  adaptée à l` âge,  pour développer le langage de l’enfant et ses compétences sociales.  

· L` éducatrice doit être dynamique, stimulante et aimer utiliser une variété de matériaux et ressources qu`aidera les enfants à explorer,  dans l` apprentissage et  imagination. 
· Intéressé à travailler avec différents groupes d’âge (18 mois – 4 ans) 
· Être capable de suivre la routine quotidienne
· Faire des évaluations deux fois par année 
· Travailler en équipe
· Participer à toutes les activités avec les enfants a la garderie 
Qualifications requises
Diplôme Collégiale (DEC)

Ou  A.E.C. + 3 ans d’expérience 

Poste disponible : dès que possible 
CONTACT : 
Maria Romano (Directrice)
450-681-1113
